
Styrelsemöte 2004-02-05 
 
Deltagare: Mats H, Stig S, Tuija H, Sven C, Zeljko R, Stefan G, Henrik B, Gunnar K och Mathias 
C. 
 
1. Ordf. Zeljko hälsar deltagarna välkomna och presenterar dagordningen, som godkänds. 
 
2. Finnvedscupen: 
 Funktionärslista, tävlingsinbjudan till klubbarna och domarinbjudan utskickad. 
 Fyra göteborgsdomare har strukits men vi har blivit lovade fyra nya. 
 Vmo Sporthall bokad. 
 Sven ordnar priser. 
 Extrapriser till brottarna och till lotterier. Alla hjälps åt att samla in priser. 
 Zeljko lånar ut en kopiator, vid behov. 
 Stefan ordnar dator och skrivare. 
 
3. Tränarrapport: 
 Stefan har ca 15-18 flickor i sin grupp, varav flera ska ut och tävla inom kort. 

Tränarna hade en trivselkväll, med smörgåstårta och öl. Klubben stod för kalaset, som ordnats 
av Tuija. Det var mycket uppskattat och tränarna hälsar och tackar styrelsen. 
Tävlingar som står på tur är Knalleträffen i Borås och Götalandsmästerskapen. 

 
4. Sponsorer: 
 Två skyltar i lokalen har bytts ut och två nya skyltar/sponsorer har tillkommit. 

69.000 kr, i sponsorsintäkter, har inkommit hittills i år. Ytterligare 14.000 kr förväntas komma 
in.  
Förslag om en sponsorsinbjudan framöver, för att visa dom vår uppskattning och få dom att 
känna gemenskap och delaktighet i klubben. Mer om detta framöver. 

 
5. Reselotteriet: 
 De sista lotterna redovisades. 
 
6. Ekonomi: 
 139.817,63 kr på kontot. 
 Utgifter: Vmo Sporthall, 2.100 kr. 
 Intäkter: Sponsorpengar, 14.000 kr. Reselotteriet, 23.000 kr. Kommunbidrag, 70.000 kr. 
 I slutet av februari kommer vi att ha ca 246.000 kr på kontot exkl medl.avg. 
 
 Zeljko meddelar att Svenska BF inte betalat Herrestads Vandrarhem och Lagagyllen!! 

Han har pratat med både Frank Steen och Lars på SBF om ärenden och de har lovat att betala 
inom kort. Sven kontaktar Kurt-Åke Franzén angående betalningarna. 

   
7. Lokalerna: 
 Ytterligare en prishylla, på motsatt vägg, är önskvärt. Zeljko tar tag i detta. 
 En timer på fläkten, för inluften. Per J ordnar det. 



Värmebatteriet i aggregatet är trasigt. Per har pratat med Anders på Vmo nya plåtslageri, som 
lovat att skänka ett. 
Zeljko ordnar ett överluftsdon, till entrén, från Anders på VNP. 
Zeljko har pratat med Ola W angående bastumattan och han lovade att ordna den inom kort. 
Skyltarna. Zeljko har pratat med Boris och skylten på skyltstället är klar, men inte uppsatt. 
Fasadskylten är inte klar än och färdigdatumet är oklart. 
 

8. Gemensam 70-årsfest och årsmöte: 
 Kommittén består av Gunnar K, Boris B, Ronald F och Zeljko R. 
 Anna-Carin Holm och Eva-Marie Hägg hjälper till med arrangemanget. 
 Datumet är reviderat sedan mötet 5/2 och festen och årsmötet är uppdelade. 
 17/4 70-årsfest i klubb- och träningslokalen. 
 23/4 Årsmöte i klubblokalen. 
 
9. Övrigt: 
 Brottartrikåer till flickorna är inköpta (6.094 kr) och skall kompletteras med VBK´s logo. 
 Stig S föreslås som revisor i Smål. BF. 
 Tuija ser över om det finns några aktuella födelsedagar. 
 Jorma fyller år i mars och ska uppvaktas. 
 Vi söker arrangemang av Smålandsserien för december eller januari. 
  
 Nästa möte 25/3 kl. 18.30. 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
Mathias Carlsson 


